
Agenda til bestyrelsesmøde torsdag den 24/6 2021 kl. 19.00 i Rytterstuen 
 
 

1) Mødedeltagere: Mia, Suzanne, Lisbeth, Karen, Michelle, Jeanett, Lea, Maria, 
Birgitte 

 
 

2) Afbud fra: Ingen 

Ordstyrer: Birgitte 

Referent: Birgitte 

3) Godkendelse af dagsorden. Godkendt 
 
 

4) Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt.  
 
 

5) Karen: Punkt fra Mette omkring at hæve prisen på enetimer.  
Mette foreslår det hæves til 350 fra 250. 250 får det kun lige til at gå op. Det 
besluttes at prøve at sætte prisen op. Der holdes øje med at hestene ikke går mere 
end max 2 timer om dagen.  
 

6) Birgitte: Spørgsmål: Hvem står for elevcup?  
Det lægges i rideskoleudvalget Karen, Suzanne og Jeanett. Mette skal adviseres 
og herfra styre det. Dette gøres fra næste år.  
 

 
 

7) Nyt fra udvalg  
(Hvert udvalg fremlægger status) 

 
 
a. Økonomiudvalg 

Der uddeles et budget og regnskab fra 1/1 2021 til 31/5 2021 udskrevet fra 
klubmodul.  
Mia holder møde på tirsdag med Susanne, hvor det hele skal forklares. Herefter vil 
Mia fremlægge det igen for bestyrelsen.  
Det aftales at man på sigt arbejder med økonomien i klubmodul, så vi undgår et 
dobbeltregnskab.   
 
 

b. Sponsorudvalg 
Maria (og Lisbeth): Maria har fået lister over mulige steder at søge penge. Maria 
har søgt penge hos DRF omkring corona-tab. Der er søgt penge til en 
rideskolehest. Og så er der søgt flere penge til betonlag foran ridehuset.  
Forslag til noget vi mangler:  



Træ til barrierre til nyt ridehus, heste, springmateriale, dommerskure (plus 
tømmer), nye borde/bænke 
 

c. Stævneudvalg.  
Ikke noget nyt 

d. Opstalderudvalg 
Der er indkaldt til et opstaldermøde i samarbejde med Dan den 30 juni kl 19.  
 

e. Underviserudvalg: Nyt ridehus. Hvad skal det bruges til? En god springunderviser.    
            Lidt flere hold. En god dressurunderviser, flere ridehuskort.  

Det aftales at der skal nedsættes en gruppe der står for at koordinere hvad det nye 
ridehus skal bruges til. Der udarbejdes et koncept at Mia og Lea.  
 
Underviserudvalg. Punkter fra Mette. Der er ansat en ny underviser der hedder 
Cindy til lørdagsundervisning.  
 
Mette har lavet en plan for nye rideskolehold når huset står færdigt.  
f. Nyt ridehus.  
 

g. Hjælperudvalg. Suzanne har fundet 5 nye hjælpere. Der tales om en føl-ordning.  
 
h. Nyt fra Driften/personale:  

Lea orienterer om status i personalegruppen.  
 
i. Rideskolen.  

Referat fra rideskolemøde sendt ud på mail tidligere.  
 
j. Nyt Ridehus: Færdigt midt september. Byggemøde.  

 

Det aftales at Susanne ansættes som en hjælp til at koordinere det nye ridehus 
fremover. Hun betales med sin sædvanlige timeløn. Som udgangspunkt vil det 
være til og med september.  
Rejsegilde torsdag den 1.juli kl 19. Birgitte og Mia koordinerer en fest.  

  
 
 

8) Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3.(De ansvarlig for området fremlægger, hvis 
der er nyt siden sidste møde) 
Ikke noget nyt.  

 
 
 

9) Evt. (Indkomne forslag behandles her og alt hver der vedrører udvalgsemner 
videresendes til disse for sagsbehandling.) 
Lisbeth tilbyder kursus i klubmodul og mail håndtering.  

 
 
 
 

10) Næste møde den 10/8 2021 



 


